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David Hume is commonly known as one of the greatest philosophers to write in
English. He was also one of the foremost political and economic theorists and one of
the finest historians of the eighteenth century. His political essays reflect the entire
range of his intellectual engagement with politics--as political philosophy, political
observation and political history--and function as an extension of and supplement to
works such as his Treatise of Human Nature and his History of England. The
twenty-seven most important essays are presented in this fully annotated edition,
together with excerpts from the History of England that point up their context.
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评论

休谟是一个有趣而很有洞察力的作家，对于现代礼貌社会的洞察值得深入研究，无论是
崇古派，还是偏向市民社会（特别是自发秩序）的自由派，休谟的文章都是一剂良药。

-----------------------------
“Of the Original Contract”
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-----------------------------
nice attack on lockean theories, especially on the social contract, I will conduct a
further deep research on locke's original view

-----------------------------
语言对我来说略难。稍晦涩需看解释。这学期读了好多书。
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书评

【按语：在这一系列政治论文中，休谟的经验主义色彩鲜明。休谟对于社会契约论等理
性建构理论甚不感冒，甚至从历史角度予以批评，并不建构性地去进行自由政制建构或
进行直接的政制比较。但对经验中的自由制度的赞美却又不遗余力，仍然坚决认同自由
，而坚决贬斥和鄙视了专制：唯...  

-----------------------------

-----------------------------
一 关于新闻自由 “给桀骜不训的英国人套上枷锁，
他们既不能自由地服役，也不能自由的生活。” ——《亨利亚特》
古罗马帝制下的政府是一种专制和自由的混合结构，其中专制占优势；英国政府同样也
是一种混合结构，不过其中自由居支配地位。 为什么王国内存在这...  
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